
Schriftelijke vragen aan het college 

 
De Bank Nederlandse Gemeenten (BNG) is een bank die volledig in handen is van de overheid 
en die voornamelijk tegen lage risico’s aan lokale overheden en semipublieke partijen leent. De 
huidige voorzitter van de Raad van Bestuur van BNG verdient meer dan 6 ton op jaarbasis. Zo’n 
enorm hoog salaris is wat betreft de PvdA niet uit te leggen. Zwolle heeft net als andere 
gemeenten aandelen bij de BNG en vinden daarom dat we de handen ineen moeten slaan. Net 
als fracties in andere steden en onze tweede kamerfractie zouden we deze in onze ogen 
onwenselijke situatie graag veranderen. 

 
Wij hebben daarom de volgende vragen 
1. Bent u het met de PvdA-fractie eens dat het salaris van de voorziiter van de Raad van 
Bestuur absurd hoog is voor een bank die volledig in handen is van de rijksoverheid en lokale 
overheden zoals gemeenten? 
2. Klopt het dat het huidige beloningsbeleid bij BNG strenger is geworden en dat nieuwe 
bestuurders daarom minder kunnen verdienen? Klopt het dat het maximale salaris voor een 
bestuurder bij BNG nog altijd op vele tonnen ligt en hiermee ruim boven de WNT 1 en 2 norm 
uitkomt 
3. Wat is de opvatting van het College over de rol van aandeelhouders bij het vaststellen van 
het beloningsbeleid? Deelt u de mening dat het nodig tijd is voor een herziening waarbij de 
salarissen voor de individuele leden van de RvB neerwaarts worden bijgesteld 
4. Bent u het met de PvdA-fractie eens dat bij semipublieke instellingen als de BNG een 
gematigder beloningsbeleid hoort 
5. Op welke manier kan Zwolle samen met andere aandeelhouders invloed uitoefenen op het 
beloningsbeleid van de BNG bestuurders? Is het college van plan dit te gaan doen. Indien nee, 
waarom niet? 
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